
说 明
1. 本“零件手册”汇集了 CPC（D） 20,25，30,33,35 四支点内燃平衡重叉车的零部件。

2. 查询方法:

2.1 用户可根据目录中各总成图查找所需零部件的序号，根据序号可查得相应的图号或标准件号。

2.2 目录中图样的右上角表示此总成所适应的车型,通用的零部件不加说明。

3. 订购零件时，须写清楚所用叉车的型号，叉车出厂编号，所须零部件号及定购数量。

4. 维修更换零部件时为确保叉车质量，希望使用本厂的零部件。

5. 为提高叉车的质量，本厂将对叉车中某些零部件作些改进，对于改进部分在此手册中不能同时进行一一修改，请用户谅解。

欲了解详细情况可与本厂销售公司或配件公司联系。

6. 叉车型号说明：

CP C XX A W CP Q D XX A W

发动机型式 发动机型式

改型 改型

X.X 吨 X.X 吨

柴油机 液力传动式

平衡重叉车 汽油机

平衡重叉车

7. 缩写说明

ASS`Y 总成 D 液力传动式

Tor-Con 变矩器 INC 包含

DIFF 差速器 R.H 右



SW 关 L.H 左

CYL 油缸 OP. 选用

HP 高压 ATT.属具

LP 低压 AR. 按需



INFORMATION
1. This MANUAL collects all of the parts in Series CPC&CPCD fork lift trucks having capacities of 3.5 tonne.
2. Methods of looking up a part or a component in the MANUAL:
I）First looking up the series number of a part or a component in the drawing of the assembly ,in which the part or the component is,in the
MANUAL and then the code of the drawing and standard of the part or the components in terms of the series number.

II）The notes,indicating the assembly is applicable for a truck ,are the right top of the assembly drawing.
3. When you want to order a part ,please tell us the model and the series NO. of the truck ,in which it is,it’s code of drawing and
quantity.

4. For good work of your truck it is recommended to use the parts and compenent made by us if you need them in the serve and
maintenance of it.

5. We reserve the right of change of the truck in construction for improving our products without notice .For the details of the
change,please consult with the Sales Department.

6. Designations in the MANUAL:

CP C XX A W C P Q D XX A W

Engine Code Engine Code

Code Code

X.Xtonne capacity X.X tonne capacity

Diesel type Hydronamic transmission type

Fork lift truck Petrol type

Fork lift truck
7. Abbreviations in the MANUAL:



ASS`Y Assembly D Hydronamic transmission type
Tor-Con Torpue converter INC Include
DIFF Differential R.H Right hand
SW Switch L.H Left hand
CYL Oil pressure cylinder OP. Option
HP High pressure ATT. Attachment
LP Low pressure AR. According to requirement
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